



SCREENWRITING COURSE

DISCOVER THE INDUSTRY SECRETS OF WRITING FOR FILM AND TV

Unpack a crammed toolbox full of practical tips for creating successful screenplays. This intense workshop is not just for writers (experienced and aspirational), but also for those who work with screenplays (directors, actors, producers) and need practical tools to make the most of them.

In 10 intense workshops, you will learn all the professional tips and tricks that will help you get the ideas out of your head, onto the page and on the screen. This course also teaches you to improve existing scripts by identifying weak spots and finding ways to make them stronger.



Luuk van Heerde has written over 100 hours of prime-time television in a variety of genres. He is the founder and director of Look Right, an international storytelling marketing and branding agency. In his spare time, he still writes and edits screenplays and stories.

dates

April 10, 17, 24 | May 1, 8, 15, 11, 29 | June 5, 12

Space is limited to about 20 students.

venue

Classes take place in the Taipei Meisner Studio. The address is No. 4, Dehui Street, 5th Floor, Zhongshan District, Taipei City.

language

The workshop is in English with Chinese translation. You do not have to be fluent in English in speaking and writing, but you need to be able to understand spoken English to get the most out of this workshop.

tuition

Regular price 20,000

Discount 17,500 (book before March 31, 2023)

Earlybird 15,000 (book before March 24, 2023)

An additional discount for Meisner Studio students and alumni is provided. Contact the Meisner Studio for details.

WRITE LIKE A PRO

Anyone can learn how to write, but only a few people can write good screenplays. Not because you need some kind of magic talent to write movies (you do not!), but because it requires a very technical and structured approach.

A screenplay is not a novel, but rather a blueprint or instruction manual for producers, directors, actors and other creatives for how to make a film or TV series. With the right tools, anyone can write a screenplay.

EXPRESS YOUR VISION

A well-written screenplay captures the complete story from A to Z but also lays the foundation for everything in the movie, from the tone of the acting to the colors of the curtains in the room. The better you write your script, the bigger your chances are that you will see an end result that matches your expectations. A good screenwriter is rarely out of work because they add real value to the complex and expensive process of making successful film and TV series.

WHAT WILL I LEARN?

You will learn how to start the creative process, how to write impactful dialogue, how to create scenes that set the mood, how to write good characters that are memorable and convincing. You will also learn how to create professional documents to promote your ideas such as taglines, synopsis, elevator pitches, and treatments.

To sign up, send an email to info@meisner.tw.

For more information on the workshop: www.thesidewayshourglass.com or www.luukfrankvanheerde.com



影視劇本寫作課程

學習開發電影以及電視產業的創作秘密

揭開一個裝滿實用技巧的工具箱來幫助你寫出一部有層次的劇本。這次密集工作坊不僅歡迎有經驗的編劇和渴望成為編劇的朋友，也非常適合與導演、演員、製作人，以及希望提升編劇能力的工作伙伴們。

在這十天的工作坊中，你將學會豐富的專業技巧與訣竅，幫助你將想法整理出來並實現在紙本以及螢幕上。此外，你也將學習如何將現有的劇本精進，認出弱點並找出方法強化。

日期

四月10, 17, 24 | 五月1, 8, 15, 22, 29 | 六月5, 12

學生上限大約20位

地點

上課地點將在台北邁斯納工作室：台北市大同區承德路一段68號4樓

課程語言

此工作坊將以英語授課，伴隨著中文口譯。無需具備英語的說與寫作能力，具備英語聽力能力將能直接理解講師之意。

學費

原價 NT\$ 20,000

折扣價 \$17,500 (三月31日前)

早鳥優惠價 \$15,000 (三月24日前)

台北邁斯納工作室學員有額外的折扣優惠，詳情請洽工作室。



Luuk van Heerde 撰寫超過一百個小時不同題材的高收視率影視劇本，他是國際 Look Right 的創辦人以及董事，這是一間國際故事營銷和品牌代理經濟。在閒暇時，他仍然編寫劇本和故事。

成為專業編劇

任何人都能學習如何寫作，但只有少數人能寫出強而有力的劇本，原因並不是因為你需要具備神奇的天賦，（沒錯！）而是因為好劇本需要靠技巧以及結構編織而成。

表達你的看法

一個好劇本需要完整的捕捉故事中每一個環節，同時也必須為故事好好鋪成所有基礎，從表演的質地到場景裡的窗簾顏色。劇本寫得越詳盡，你會有遇大的機會到你所預期的成果。一位好的編劇能得到不間斷的工作邀約，因為他們能為一部製作過程繁瑣又昂貴的電影/影集賦予真正的價值。

我將學到什麼？

你將習得如何開始創作，如何寫出有衝擊性的對話，如何創造能帶出氛圍的戲，如何寫出令人印象深刻又能說服人的角色，以及如何寫出專業文書來推廣你的想法，例如標語、摘要/大綱、電梯簡報和論述。